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Zápisnica 

z pracovného stretnu0a klubov II. ligy mužov, konaného 
dňa 14. februára 2024 v sídle SsFZ Banská Bystrica 

 

 



Program: 

1) Otvorenie 
2) Vystúpenie prezidenta SFZ p. Jána Kováčika 
3) Vystúpenie prezidenta ULK p. Ivana Kozáka 
4) Vystúpenie manažéra mediálnych práv SFZ p. Jaroslava Šišoláka 
5) Vystúpenie zástupcu disciplinárnej komisie SFZ p. Tomáša Fodreka 
6) Zhodnotenie priebehu jesennej časG s.r. 2023/2024 
7) Informácie k jarnej časG s.r. 2023/2024 (TL, IPRT, LcK, disciplinárne zistenia, U21...) 
8) Diskusia, vystúpenie hosh 
9) Ukončenie 

 

K bodu 1: Otvorenie 

ZasadnuGe otvoril a viedol predseda Komisie pre riadenie II.ligy a vedúci oddelenia riadenia súťaží SFZ 
Miroslav Richtárik. Po otvorení a úvode pracovného stretnuGa odovzdal slovo predsedovi SsFZ 
Stanislavovi Neuschlovi, ktorý privítal hosh a poprial im všetko dobré do jarnej časG s.r. 2023/2024. 
Slovo si vzal späť predsedajúci, ktorý po podaní organizačných pokynov odovzdal slovo prezidentovi 
SFZ Jánovi Kováčikovi. 

K bodu 2:  Vystúpenie prezidenta SFZ p. Jána Kováčika 
 

Prezident SFZ privítal hosh a zaoberal sa týmito témami: 

• nový partner pre II. ligu od jarnej časG s. r. 2023/2024 – spoločnosť MONACObet 

Prezident SFZ Ján Kováčik informoval hosh o pripravovanej spolupráci s MONACObet. Spomenul 
prípravu podpisu zmluvy a prerozdelenie príspevku 500.000,-€ na každú sezónu pre kluby II.ligy. Súťaž 
bude niesť názov MONACObet liga. 

1. FC ŠTK 1914 Šamorín vyslovil otázku voči SFZ, týkajúcu sa vyplývajúcich povinnosh  klubov 
k markeGngovému plneniu MONACObet. Prezident SFZ Ján Kováčik oboznámil kluby, že bližšie 
informácie budú podané prostredníctvom manažéra mediálnych práv SFZ J. Šišoláka. 

2. FK POHRONIE Žiar nad Hronom Dolná Ždaňa sa prihlásilo do diskusie a svojím príspevkom 
poďakovalo prezidentovi a vedeniu SFZ za krok, ktorý urobili v spolupráci so spoločnosťou 
MonacoBet. 
 
• model zaradenia B mužsGev do súťaže 

Prezident SFZ Ján Kováčik informoval hosh o konsenze zaradenia B mužsGev do súťaže a následného 
zaradenia tohto bodu do diskusie na konferencii SFZ konanej dňa 1.3.2024 v Poprade. Od súťažného 
ročníka 2025/2026 by mali vzniknúť tri III.ligy (východ, stred a západ). 

• objasnenie kontumovaného zápasu SLAVOJ Trebišov – Spartak Myjava (17. kolo)  

Prezident SFZ Ján Kováčik informoval hosh a predovšetkým konfrontoval p. Halabrína o vzniknutej 
situácií v súvislosG s prerokovaným zápasom. Prezident SFZ Ján Kováčik si prešiel komunikáciu medzi 
klubom Spartak Myjava a ORS a vzhľadom na uvedené skutočnosG, samotnú pozíciu a normy SFZ, 
nebude vstupovať do rozhodnuGa kompetentných orgánov a vyzval prítomných k otázkam. 

1. SPARTAK Myjava sa prihlásil do diskusie a svojím príspevkom, poďakoval prezidentovi SFZ, že 
reagoval na list od SPARTAK Myjava. Spomenul fungovanie a zastrešovanie II. ligy prostredníctvom 



Únie II.ligových klubov, takGež nutnosť spolupráce a komunikácie medzi klubmi a riadiacimi 
orgánmi SFZ.  

2. SPARTAK Myjava sa vyjadril aj k inkriminovanému zápasu SLAVOJ Trebišov – SPARTAK Myjava zo 
17. kola, ktorý, podľa jeho názoru nemusel byť riešený prerokovaným spôsobom, ak by si kluby 
viac načúvali, (absencia hráčov, lekára, hlavného trénera A mužstva, ostaršovania mladších 
hráčov...) 
 
• platby za hráčov U21 

Prezident SFZ Ján Kováčik informoval hosh o priebehu a zrealizovaní finančných transakcií  za hráčov 
do U21. 

K bodu 3: Vystúpenie prezidenta ÚLK p. Ivana Kozáka 
 

Predseda komisie pre riadenie II.ligy a vedúci oddelenia riadenia súťaží SFZ Miroslav Richtárik otvoril 
predmetný bod a hneď v úvode odovzdal slovo Ivanovi Kozákovi. Prezident ÚLK Ivan Kozák, pozdravil 
hosh a vyjadril radosť z možnosG zúčastnenia sa na pracovnom stretnuh II.ligy. 

Ivan Kozák spomenul, že z rokovania prezídia ÚLK vyplynuli informácie aj pre II.ligu a to predovšetkým 
k termínom konania baráže – ten je stanovený na utorok a sobotu a termín play off o európsku ligu, ak 
bude, je stanovený na utorok a piatok. Zároveň spomenul pripravenosť potencionálnych ašpirantov 
o pôsobenie v najvyššej súťaži z hľadiska splnenia licenčných podmienok. 

K bodu 4: Vystúpenie manažéra mediálnych práv SFZ p. Jaroslava Šišoláka 
 

Predsedajúci Miroslav Richtárik otvoril predmetný bod a hneď v úvode odovzdal slovo Jaroslavovi 
Šišolákovi, manažérovi mediálnych práv SFZ. J. Šišolák poďakoval klubom, za spoluprácu pri prekladaní 
zápasov v dôsledku vysielania v TV. Následne riešil otázky a to v nasledovnom znení:  

• vysielateľ II. ligy JOJ šport a Niké TV 
1. Kluby súhrnne žiadali informáciu od SFZ, týkajúcu sa sčítavania sledovanosG 

prostredníctvom JOJ šport 
• kolízia posledných 2 kôl II. ligy s MS v hokeji 
• akreditácie na stretnuGa 
• postup markeGngového plnenia s MONACObet – bližšie informácie poskytne V. Janček 
• informácia k postupu pri dostupnosG a používaní live dát  

K bodu 5: Vystúpenie zástupcu disciplinárnej komisie SFZ 
 

Predseda komisie pre riadenie II.ligy a vedúci oddelenia riadenia súťaží SFZ Miroslav Richtárik odovzdal 
slovo tajomníkovi disciplinárnej komisie Tomášovi Fodrekovi, ktorý predniesol príspevok 
v nasledovnom znení: 

• zhodnoGl a opísal pôsobnosť disciplinárnej komisie 
o FC Tatran Prešov položil otázku, týkajúcu sa vrátenia 50% finančných prostriedkov 

zaplatených klubmi za disciplinárne sankcie. 
o FK Spišská Nová Ves položil otázku voči SFZ, týkajúcu sa sledovania obdržaných 

osobných trestov hráčov udelených rozhodcom v majstrovských stretnuGach 
komisiou rozhodcov. 

• vyhodnoGl jesennú časť súťažného ročníka 2023/2024 z hľadiska klubov a DK 
o hrubé nešportové správanie 
o nedostatočná usporiadateľská služba 



o rasizmus 
o poľahčujúca okolnosť, oznámenia disciplinárnemu orgánu idenGfikačné údaje diváka, 

ktorý sa dopusGl hrubého nešportového správania sa 
o recidíva 
o reflektovanie námietky k správam delegátov 
o vysvetlenie spôsobu podania námietky/sťažnosG voči výkonu rozhodcu/žiadosG 

o dodatočné potrestanie na riadiaci orgán 
o definovanie účinku zrušenia ŽK a ČK z pohľadu pravidiel 
o zásady ukladania/vykonávania disciplinárnych sankcií a iných súvisiacich okolnosh 

(sankcie na súťažné stretnuGa a na časové obdobie) 
o evidencia stavu ŽK a ČK ( princíp,..) 
o prenos udelených kariet v rámci súťaží alebo zmien kategórií 
o podmienečné upustenie od výkonu zvyšku disciplinárnej sankcie (žiadosť podáva 

previnilec, žiadosť má byť podaná po výkone 1 polovice sankcie,..) 
 

K bodu 6 a 7: Zhodnotenie priebehu jesennej časI s.r. 2023/2024 a informácie k jarnej časI s.r. 
2023/2024 
 

Späť si vzal slovo predseda Komisie pre riadenie II.ligy a vedúci oddelenia riadenia súťaží SFZ Miroslav 
Richtárik, ktorý zhodnoGl priebeh jesennej časG s.r.2023/2024 a dal na vedomie schválenie výsledkov 
stretnuh po 16. kolo (vrátane) Komisiou pre riadenie II.ligy a následne prerokoval informácie k jarnej 
časG súťažného ročníka 2023/2024 v nasledovnom znení: 

• prehľad využívania hráčov do U21 (vystavenie potvrdení) 
• finančný príspevok pre FK II. ligy za TV práva (vystavenie potvrdení) 
• kolízia posledných 2 kôl II. ligy s MS vzhľadom k vysielaniu TV JOJ  
• baráž o postup do NL – utorok a sobotu, kde začína na domácom ihrisku druholigista 
• súčasný prehľad stavu cerGfikácie štadiónov 
• termínová lisGna s.r. 2024/25 
• informácie k IPRT kartám (zničené/nové, spolupráca s MONACObet) 
• bezpečnostní manažéri a hlavní usporiadatelia (ak bude prihlásený dostatočný počet osôb – 

bude vyhlásené školenie, BM a HU) 
• informácie k licenčnému konaniu pre nový súťažný ročník 2024/2025 
• model zaradenia B mužsGev do súťaže (III.ligy) 

Miroslav Richtárik informoval hosh o zaradení B mužsGev do súťaže a následného zaradenia tohto 
bodu do diskusie na konferencii SFZ konanej dňa 1.3.2024 v Poprade. Od súťažného ročníka 2025/2026 
by mali vzniknúť tri III.ligy (východ, stred a západ). 

K bodu 7: Záver 

Miroslav Richtárik uzavrel pracovné stretnuGe zástupcov II. ligy SFZ. 

 

 

Vypracoval:      Verifikoval: 

     Petra Dvorožňáková             Miroslav Richtárik 

 


